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Rada velvyslanectví Indonéské republiky Arief Budiman a 3. tajemník ambasády M. Arif
Sulaksono jednali v úvodu týdne v sídle Libereckého kraje v Liberci s předsedou Krajské
hospodářské komory LK Vladimírem Opatrným o možnostech hospodářské spolupráce.

Oba hosté se seznámili se strukturou podnikatelských aktivit firem působících v Libereckém
kraji a s možnostmi zorganizovat prezentaci mezi podnikateli.

„Shodli jsme se v tom, že podnikatelské záměry našich firem v Indonésii by bylo dobré konzultovat
nejprve s ambasádou, která nabídne informace a kontakty,“ řekl Vladimír Opatrný.

Podle jeho slov by Indonésie chtěla navázat ne spolupráci z minulého století, kdy ještě nyní
vzpomínají místní obyvatelé na nákladní tatrovky, motocykly Jawa a zemědělské stroje jako
traktory Zetor a další, které se do jejich země vyváželi.

„A to jsou i oblasti, ve kterých by mohly naše firmy nejlépe podnikat. Navíc je tu ještě zájem
spolupracovat v energetice,“ doplnil.

Na návštěvu obou diplomatů naváže přátelské setkání indonéské velvyslankyně J. E. Emeria
Wilujeng Amir SIREGAR s hejtmanem LK Martinem Půtou.


